
Burgemeester en Wethouders  

Leidseweg 25 

2252 LA Voorschoten 

 

Geachte burgemeester en gemeenteraad, 

 

Mijn gezin woont sinds 2010 op de Voorstraat 14B en 14C. Ik weet niet beter dan dat er vanaf die tijd 

sprake is van fiets parkeeroverlast, van terrassen die almaar groter zijn geworden, van het 

verschijnen van grote ventilatoren op de achterdaken van de horeca gelegenheden zonder enig 

vooroverleg met de desbetreffende bewoners, idem van nieuwe lange schoorstenen en recent de 

verbouwing van de Rabo bank in appartementen waarvan de balkons direct aan ons terras grenzen, 

de nieuwbouw in de Schoolstraat die ons zicht naar de Wijngaardelaan weg genomen  hebben en nu 

het bericht dat de gemeente Voorschoten geen geld heeft om te handhaven.  

 

De fiets parkeeroverlast: 

Ik vind dat een eerste verantwoordelijkheid van de horecaondernemers. In mijn observatie gaat het 

met name om La Casita, Vabene en het Wapen van Voorschoten. De bezoekers van deze horeca 

aangelegenheden zijn “goed” voor circa 90% van de fietsoverlast. Het idee van een stalling onder de 

nieuwbouw van de Dorpskerk vind ik een creatief en goed idee. Onder de grond heeft niemand er 

last van. De horecaondernemers en de gemeente die de vergunningen verstrekt en het toezicht moet 

houden, moeten met voorstellen komen die de parkeeroverlast van fietsen weg neemt. En dat de 

gemeente zegt dat zij geen geld heeft voor handhaving van datgene wat als noodoplossing al is 

afgesproken vind ik gênant. Het is de taak en de verantwoordelijkheid van de overheid (in dit geval 

de burgemeester en wethouders van de gemeente Voorschoten) om handhavend op te trede. De 

gemeente en de horecaondernemers mogen niet weglopen voor hun beider verantwoordelijkheid. 

En wij als bewoners hebben geen zin om politie agentje te spelen.  

 

De Voorstraat 14 bewoners kennen nog een ander soort fiets overlast. Hoe komen wij in de zomer op 

een bomvol terras met onze fiets en boodschap tassen naar onze hoofdingang? Het komt meer dan 

eens voor dat terrasbezoekers ons kwaad aankijken omdat zij de route naar onze hoofdingang 

blokkeren met hun stoel en ons dan verwijten dat wij er langs willen op weg naar ons eigen huis. Het 

zijn de horecaondernemers die moeten waken voor een vrije doorgang vanaf de straat of de stoep 

naar het appartement of huis. 

 

Ik begrijp de horecaondernemers dat zij een zo hoog mogelijke omzet nastreven. Dat is een bewijs 

van goed ondernemen. Maar als dat regelmatig gepaard gaat met landjepik dan moet de gemeente 

ingrijpen. Dat is haar uitdrukkelijke taak en verantwoordelijkheid. Geen geld is een laf en niet ter 

zake doend argument. Als de burger geen geld heeft om haar gemeentelasten te betalen en zegt dat 

ze geen geld heeft dan staat er binnen no time een deurwaarder van de gemeente aan de deur. Met 

de opmerking van de burgemeester nodigt zij de bewoners van de Voorstraat uit om hetzelfde te 

doen.  
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Kortom, gemeente en horecaondernemers, neem jullie verantwoordelijkheid. Beperk het aantal 

woorden en vergroot de daden. 

 

Grote herrie makende ventilatoren van afzuiginstallaties, koelingen, frituurbakken viswinkel etc.: 

 

Ik nodig de burgermeester en de wethouders uit om bij de Voorstraat 14B achterop het terras koffie 

te komen drinken. Ik denk dat zij zelf zullen schrikken van het gevolg van het uitschrijven van 

vergunningen. En als zij niet schrikken dan zijn er geen vergunningen voor verstrekt. Wanneer 

spreken wij af? 

 

Dan kunnen de burgemeester en wethouders ook direct zien wat ik met de bestemmingswijziging 

van Rabobank naar woonruimte bedoel en het beperken van onze horizon. 

 

Ik begreep dat er bij de gemeente een idee bestaat waarbij de Voorstraat eenrichting auto verkeer 

wordt. Ik ben het daar om meerdere redenen mee oneens. Het belangrijkste argument van mij is dat 

de Voorstraat een racebaan wordt. Niet doen. Levensgevaarlijk. Inzake de parkeer problematiek het 

volgende. Ik heb destijds de gemeente Voorschoten aangeboden een grote parkeerbak aan te leggen 

achter het postkantoor. De gemeente kon de parkeerbak dan voor 30 jaar terug huren. Dan was de 

parkeerproblematiek geen discussiepunt geweest. Het verstrekken van parkeervergunningen aan de 

bewoners lost het parkeerprobleem op mits de gemeente handhaaft. Ik ben een voorstander van het 

verstrekken van parkeervergunningen aan de bewoners van de Voorstraat.  

 

Ik vind het geen goed idee om met kleine of grote pionnen te werken. Maak duidelijke afspraken en 

horecaondernemers spreek de klanten aan op hun misdragingen en als zij niet luisteren roep de 

gemeente om handhavend op te treden. Pleister plakken om de wonden te maskeren is, hoe goed 

bedoeld, mijns inziens een slechte oplossing.  

 

Ik zie met enige regelmaat mensen hun auto parkeren voor de uitrit van de overburen nr. 23 en 25. 

De gemeente moet deze direct laten wegslepen. Hef een boete van euro 500,- en iedereen lult het 

rond en staan er nooit meer auto’s bij hen. Ik heb er geen last van maar snap er niets van dat de 

gemeente niet ingrijpt.  Maak een paar parkwachters vrij die loslopende hondjes in het park met 

euro 300,- beboeten en klaar is Kees. 

 

Ik ben erg benieuwd wat de concrete voorstellen zijn van de gemeente én de horecaondernemers. 

Zet mij maar op mailingslijst. Vol verwachting klopt mijn hart.  

Met vriendelijke groet, 

 

Rob Wegner namens de bewoners van 14b en 14c. 

j de Voorstraat 14B achterop het t

23 en 25. 
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